
Kaczyński o aborcji: Każdy poseł musi tę
decyzję rozważyć we własnym sumieniu

– Każdy musi we własnym sumieniu to rozważyć – powiedział w wywiadzie dla "Gazety Polskiej Codziennie"
prezes PiS Jarosław Kaczyński, komentując powstanie obywatelskiego projektu nowelizacji ustawy
aborcyjnej i ewentualne stanowisko jego partii w tej sprawie.
 

Jarosław Kaczyński w wywiadzie udzielonym "GPC" podkreślił, odnosząc się do ustawy aborcyjnej, że "stanowiska PiS
w tej sprawie nie ma i nie będzie". Zaznaczył, że jest to decyzja, którą każdy poseł musi rozważyć sam, zgodnie z
własnym sumieniem. – Jestem katolikiem i wobec tego muszę uwzględnić w swoich decyzjach, w sprawach moralnych,
naukę biskupów. Ale jest dla mnie oczywiste, że w nowych rozwiązaniach ustawowych ochrona życia, zdrowia i
godności kobiety musi być w pełni uwzględniona – zaznaczył prezes Prawa i Sprawiedliwości.

Prezes PiS odnosił się również do sprawy katastrofy smoleńskiej. Jego zdaniem nadal jesteśmy "w punkcie zerowym"
co do tej kwestii. – Dzisiaj wiemy, że wielu informacji nie przekazywano, a ilość zdarzeń jakie miały miejsce,
sprzecznych z prawem i zaniechań, jest ogromna. Nie przeprowadzono tak elementarnego działania, jak oględziny –
powiedział Jarosław Kaczyński, wypowiadając się o zaniedbaniach poprzedniego rządu tuż po wypadku.

Podkreślił, że jedyną szansą na to, aby odzyskać od Rosjan dowody jest skierowanie sprawy do Trybunału w Hadze
lub "zmiana sytuacji w Rosji". Prezes PiS zaznaczył, że liczy na "masowy udział Polaków" w obchodach szóstej
rocznicy tragedii.
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